
1. Kan de informatie die met het presidium is gedeeld openbaar gemaakt worden? (PVV)

Deze informatie kan inmiddels openbaar worden. Zie hiervoor de bijlage. 

2. Hoe kan het dat de MSS wel geld krijgt en zich niet verantwoord hiervoor? Kan dat wel? 

(VVD)

Sinds 1 januari 2018 worden jeugdzorgaanbieders voor het leveren van jeugdzorg 

prestatiegericht gefinancierd. Bij een prestatiegerichte financiering hoort het maandelijks betalen 

van voorschotten. Deze voorschotten worden bepaald op basis van de te verwachten levering 

van zorg over een jaar door de jeugdzorgaanbieders. Zorgaanbieders dienen aan het einde van 

het jaar een door de accountant en bestuurder ondertekende productieverantwoording aan te 

leveren waarop we de definitieve productie vaststellen. De Mutsaersstichting heeft deze 

ondertekende productieverantwoordingen ingediend over de afgelopen jaren. Met de huidige 

raad van bestuur bespreken wij deze zodat we de gehele verantwoording over deze jaren kunnen

afronden. 

3. Hoe zorgen we dat de jeugdigen en ouders niet in de koud komen te staan? Hoe wordt er

voor werknemers zorggedragen? Hoe borgt Venlo de zorg continuïteit? (CDA)

Alle stappen die nu samen met de regiogemeenten en de Jeugdautoriteit worden gezet zijn erop 

gericht om ervoor te zorgen dat de jeugdigen (en ouders) de zorg en ondersteuning krijgen die 

nodig is. We kunnen nu nog niet vooruitlopen op de uitkomsten van alle onderzoeken die 

PriceWaterhouseCoopers uitvoert en die leiden tot het herstelplan. Wat we wel aan kunnen 

geven dat het herstelplan gericht zal zijn op de zorgcontinuïteit. Hierbij volgen we alle stappen uit 

het bijgevoegde landelijke Draaiboek ‘continuïteit jeugdhulp’. 

4. Waarom heeft u ons niet eerder geïnformeerd over de zorgen die u had?  Waarom zijn de

jaarrekeningen niet gedeeld? PvdA) 

Zoals in de eerdere beantwoording aangegeven zijn wij al geruime tijd met de Mutsaersstichting 

in gesprek over de financiële situatie. Vanuit de Mutsaersstichting is echter nooit eenduidig 

inzicht gegeven in hoe het er financieel voorstond. Ook de jaarrekeningen gaven geen antwoord 

op de vragen die hierover bestonden. Hierdoor was ook nooit duidelijk of er nu financiële 

problemen waren en of hoe groot deze exact waren. Vanwege de moeizame relatie met de 

voormalig raad van bestuur en de gejuridiseerde verhoudingen hebben wij u via het Presidium 

vertrouwelijk geïnformeerd over alle stappen die we gezet hebben om wel goed zicht te krijgen 

op de financiële situatie. 

5. Wat waren de beoogde voordelen en doelstellingen van de geplande fusie tussen de 

Mutsaersstichting en Xonar? Wat heeft geleid tot het besluit om de fusie niet door te laten

gaan? En wat zijn de gevolgen van niet doorgaan van de fusie van zowel de 

Mutsaersstichting als Xonar?

 De fusie zou als voordeel hebben samenwerking, schaalvoordeel creëren, elkaar helpen, en om 

samen een breed pallet aan zorg aan te bieden. De Mutsaersstichting heeft geholpen door 

bijvoorbeeld een alternatief te bieden voor twee Medisch Kinderdag Verblijven (van XONAR) en 

door twee leefgroepen van XONAR over te nemen. De nieuwe Raad van bestuur van stichting 

vindt het niet opportuun om vanwege de geconstateerde financiële situatie een fusie aan te gaan 

met XONAR, die zelf een herstelplan aan het uitvoeren zijn. De bestuurder van XONAR is 

eenzelfde mening toegedaan. Wel wordt samengewerkt waar dat voor cliënten van toegevoegde 

waarde kan zijn. Het niet doorgaan van de fusie heeft voor de Mutsaersstichting geen negatieve 

gevolgen. Voor XONAR kunnen wij dat niet beoordelen.


